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Gemeente Almelo 

 

Geachte raadsleden,  

 

In 2019 is motie 40 - “Subsidie bibliotheek voor kerntaken niet voor bijzaken” ingediend. In deze motie 

verzoekt u het college om onder andere te inventariseren welke kerntaken de bibliotheek heeft en 

welke taken zij aanvullend uitvoert. De uitkomst hiervan maakt deel uit van de 

uitvoeringsovereenkomst en beschikking voor het subsidiebedrag 2021 aan de bibliotheek. Het college 

neemt hierover in november een besluit (is onderdeel van het reguliere gemeentelijke subsidieproces) 

Verder is tijdens de behandeling van de perspectiefnota op 30 juni 2020 motie 15 – “Subsidie 

bibliotheek” ingediend. In deze motie verzoekt u het college om met de bibliotheek in het overleg rond 

bezuinigingen te inventariseren wat de mogelijkheden zijn van samenwerking met diverse 

maatschappelijke partners en of er mogelijkheden voor energiebesparing zijn. 

 

In de periode tussen de eerste motie en de tweede, heeft het college besloten te bezuinigen op de 

subsidie aan de bibliotheek. Er is daarom voor gekozen om beide moties te betrekken in het proces 

rondom de subsidiebezuinigingen en de gesprekken die hieromtrent met de bibliotheek gevoerd worden. 

In deze brief geven wij u inzicht in hoe wij beide moties hebben betrokken bij deze gesprekken. 

 

In de periode vanaf de behandeling van de perspectiefnota 2020 is er veelvuldig en intensief overleg 

met de bibliotheek geweest, zowel bestuurlijk als ambtelijk. Bij deze gesprekken heeft de provincie 

meegedacht en is aan het Rijnbrink gevraagd om denkkracht te leveren. Het Rijnbrink heeft veel kennis 

en ervaring op het gebied van advies en ondersteuning aan bibliotheken.  

 

Tijdens de gesprekken werd gewerkt aan voorstellen om de bezuinigingen in te vullen en om nieuwe 

perspectieven te creëren voor de bibliotheek. Hierbij is nadrukkelijk aan bod gekomen wat de kerntaken 

van de bibliotheek zijn en wat er aanvullend wordt georganiseerd. 

 

Naast het inventariseren van de kern- en bijtaken van de bibliotheek, is er ook gekeken naar overhead 

en kosten voor bedrijfsvoering. Bij deze inventarisatie zijn verschillende mogelijkheden onderzocht, 

zoals onder andere het verhogen van de inkomsten van de bibliotheek, door een stijging van het aantal 

leden. Ook is er gekeken naar de mogelijkheden om te besparen op management, het verminderen van 

het tijdschriftenbestand wat weinig gelezen wordt, organisatiekosten en marketing en communicatie. 

De mogelijkheden voor energiebesparing en het combineren van huisvesting van maatschappelijke 

partners is niet aan de orde geweest in de gesprekken. Het onderwerp van energiebesparing hebben wij 

bij de bibliotheek onder de aandacht gebracht als mogelijke zoekrichting.  

 

Uit gesprekken met Kaliber is ons gebleken dat zij het voortouw willen nemen om met Almelose 

culturele organisaties te onderzoeken of er op het gebied van bijvoorbeeld huisvesting en overhead 

intensievere samenwerking mogelijk is. Dit kan voor meerdere partijen leiden tot efficiency en 

kostenreductie. We vinden het zeer positief dat zo’n initiatief van onderaf tot stand komt en 

ondersteunen dit van harte. 

 

Onze gesprekken hebben nog niet geleid tot een definitief beeld over de door te voeren bezuinigingen 

met ingang van 2021. 
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Wij gaan ervan uit dat zowel motie 40 als motie 15 bij deze zijn afgehandeld en dat we u voldoende 

hebben geïnformeerd.  

 

 

Hoogachtend, 

Burgemeester en Wethouders van Almelo, 

de secretaris,  de burgemeester,  

 

 

 

F.W. van Ardenne  A.J. Gerritsen 


